



Terms & Conditions:

1. Offer is applicable on Sharjah Islamic Bank Mastercard Covered Cards across all Eros Electricals LLC retail outlets and online stores in the UAE.
2. Offer is valid till 31 December 2026.
3. Minimum purchase amount of **₹ 1000** is required to avail the offer.
4. Maximum discount amount is capped at **₹ 200**.
5. Discount can be availed only once per customer during the campaign period.
6. Offer is applicable on products sold online at www.eros.ae and Eros Electricals LLC retail outlets in the UAE.
7. Discount will be applied during the checkout process when customer pays using their Sharjah Islamic Bank Mastercard Covered Cards.
8. Discount will be valid only on appliances (excluding Dyson & Bosch).
- 9 Offer cannot be combined or clubbed with any other promotion or discount card such as ESAAD, FAZAA, etc.

الشروط والأحكام:

1. يسري العرض على بطاقات ماستركارد المشمولة من مصرف الشارقة الإسلامي في جميع متاجر EROS Electronics سواءً في فروعها أو عبر الإنترنت في الإمارات العربية المتحدة.
2. يسري العرض حتى 31 ديسمبر 2026.
3. الحد الأدنى للشراء للاستفادة من العرض هو **1000₹**.
4. الحد الأقصى للخصم هو **200₹**.
5. يمكن الاستفادة من الخصم مرة واحدة فقط لكل عميل خلال فترة العرض.
6. يسري العرض على المنتجات عبر الإنترنت على الموقع www.eros.ae وفي متاجر EROS Electronics في الإمارات العربية المتحدة.
7. يطبق الخصم عند الدفع باستخدام بطاقات ماستركارد المشمولة من مصرف الشارقة الإسلامي.
8. يسري العرض على الأجهزة المنزلية فقط (باستثناء دايسون و بوش).
9. لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أو بطاقات خصم أخرى مثل إسعاد أو فزعه.